

Title (en)  
Applicator with application from front

Title (de)  
Applikator mit Applikation von vorne

Title (fr)  
Applicateur doté d'une application par l'avant

Publication  
**EP 2446771 A2 20120502 (DE)**

Application  
**EP 11186830 A 20111027**

Priority  
DE 202010014794 U 20101027

Abstract (en)  
The applicator (1) has a finger support (10) i.e. bristle support, fixed relative to a handle (2) and including a main finger border including fingers that are formed at the support. The fingers are arranged behind each other along a border main axis. The main axis and a longitudinal axis (3) of the handle run orthogonal to each other. Curvature of the main axis is formed as a concave curvature turned towards the handle and corresponds to curvature of an eyelash curve of a human eye. The support is formed as a single piece and includes multiple parts fixed relative to each other.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft einen Mascaraapplikator 1 mit einem relativ zur Handhabe 2 dauerhaft festgelegten Fingerträger 10, welcher einen Haupt-Fingerbesatz aus zumindest einer Reihe längs einer gedachten Besatz-Hauptachse 4 fluchtend oder mit Versatz V hintereinander entlang der Besatz-Hauptachse 4 aufgestellten, an den Fingerträger 10 angeformten Fingern aufweist und mit einer Handhabe 2, die ihrerseits eine Längsachse 3 aufweist, wobei die mindestens eine Besatz-Hauptachse 4 und die Längsachse 3 der Handhabe 2 zumindest im Wesentlichen orthogonal zueinander verlaufen.

IPC 8 full level  
**A46B 9/02** (2006.01); **A45D 40/26** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A45D 40/26** (2013.01 - EP US); **A45D 40/262** (2013.01 - EP US); **A45D 40/265** (2013.01 - EP US); **A46B 9/021** (2013.01 - EP US);  
**A46B 2200/1053** (2013.01 - EP US)

Cited by  
KR101433892B1

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**DE 202010014794 U1 20120130**; CN 102450811 A 20120516; EP 2446771 A2 20120502; EP 2446771 A3 20130515;  
US 2012103361 A1 20120503

DOCDB simple family (application)  
**DE 202010014794 U 20101027**; CN 201110332180 A 20111027; EP 11186830 A 20111027; US 201113282171 A 20111026